

ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRITO OESTE

Nº de Acta:	4
Carácter de la sesión:	Ordinaria
Fecha de la sesión:	21 de junio 2021
Hora inicio/fin:	19:30 / 20:40
Lugar:	Tenencia Alcaldía Oeste

Miembros asistentes:

D. José Luís López Ibáñez	Presidente (PSOE)
D ^a . Verónica Ruiz Escrig	Vicepresidenta (Compromís)
D. Vicent Francesc Sales Mateu	Concejal (P Popular)
D ^a . Marinela Mónica Barabás	Vocal (Alcaldía)
D. Casto Moya Macias	Vecino (PSOE)
D. Pascual Barreda Martínez	AVV Ctra. Borriol, Roser y ady.
D. José Vte. Álvarez Miravet	AVV El Saboner
D. Pedro Bermúdez Bolos	AVV Gpo. Reyes y Ctra. Alcora
D. Francisco Martínez Gómez	AVV Gpo.S José Obrero, C Alcora y ady
D ^a . Concepción Guillamón Albalate	AVV La Choquera
D ^a . Lorena Bachero Colomer	Vocal (Alcaldía)

Miembros ausentes:

D ^a . Irene Gómez Santos	Vocal (Podem-Esquerra Unida)
D ^a . Rosa Lidón Ejarque Gual	AMPA Ceip Vicente Artero

EXCUSA AUSENCIA (*)

Secretaria:

Inmaculada Arnau Picazo

Por la Presidencia se declara abierta la sesión, procediéndose a tratar el orden del día establecido:

1º.- APROBACIÓN DE LA ACTA DE LA JUNTA DEL DISTRITO OESTE CELEBRADA EL 3 DE MAYO DE 2021.

Se aprueba el acta ordinaria de la Junta del Distrito Oeste celebrada el 3 de mayo de 2021, por unanimidad de los miembros de la Junta.



2º.- INFORME DEL PRESIDENTE.

En primer lugar, el Sr. Presidente informa que desde el Negociado de Cultura se comunica que se está tramitando la nominación de las calles en el Distrito Oeste de esta ciudad y dado que se han de nominar por I Junta de Distrito, siendo que se han solicitado para tres calles del distrito próximas al Mercado Municipal de Abastos y situadas entre la autopista y la calle Alcalde Amadeu Ribo Simont, pasando también una relación de nombres de calles para que se elija el nombre por los miembros de esta Junta:

Se acuerda dar nombre de la calle A “Calle Piedad Ortells Agut” y la calle B “Calle Carmen Borrull”, dejando pendiente el nombre de la calle C, para la aprobación de la próxima junta.

3º.- RESOLUCIÓN DE PROPUESTAS.

No se ha recibido ninguna resolución de las propuestas pendientes.

4º.- RUEGOS Y PREGUNTAS.

El Sr. Pascual Barreda, representante de la AVV Grupo Roser, Ctra Borriol y adyacentes, propone el desplazamiento de las bandas rugosas situadas en el Camino Enramada (frente a Mármoles Cabedo), debido a las molestias de ruido. Solicita la instalación de una señal de prohibido estacionar en el acceso al campo de deportes, situado en el vial interior de la Plaza Jaime Ribes. Solicita la limpieza de la acequia situada detrás de las viviendas de la calle Costa Rica. Propone se autorice por parte del Ayuntamiento la limpieza de las jardineras situadas en la Carretera Borriol, frente al Corte Chino y Funeraria Ildum. Reitera la sustitución de tubos fluorescentes en el Centro Cívico del Grupo Roser. Solicita la instalación de dos sillas violetas en la calle Costa Rica con Camino Collet. Reitera la colocación de dos papeleras, en la Plaza Jaime Ribes, junto a las mesas de madera y otra en la Rotonda de la Silla, en la zona de estacionamiento de vehículos. Reitera la retirada de dos postes de Iberdrola frente al edificio Jaime I. Por último, solicita el reparcho de la Cuadra Natora (tramo desde la Rotonda de la Silla hasta el Río Seco).

La Sra. Concepción Guillamón, representante de la AVV La Choquera, solicita la eliminación de las bandas rugosas situadas en la calle Molí de l' Oli. Reitera la información sobre la cesión de terrenos entre los Ayuntamientos de Castellón y Borriol, el Sr. Presidente informa que la Comisión de Lindes está estudiando dicho tema con el Ayuntamiento de Borriol. Comenta que visto el tema de la cesión de la Calle Molí d' Oli, es inviable, propone que se replantee alguna solución, el Sr. Presidente expone que se ha pedido a Patrimonio informe para el estudio de dicho tema. Comunica que las Asociaciones de Montaña solicitaron una reunión con Movilidad por el tema del auto-taxi y que aún no se ha puesto fecha para esa reunión. Solicita la retirada de unos neumáticos en la zona infantil porque en verano se instalan avisperos en el interior de los mismos. Por último solicita la limpieza de la Urbanización La Choquera con más frecuencia, ya que se limpia cada mes y medio.

El Sr. Vicent Francesc Sales, Concejal del Partido Popular, expone el problema de inundaciones en el Puente Europa, el Sr. Presidente explica que se está tratando el tema para regularización de todos los puentes que hay en Castelló, con la Confederación Hidrográfica del Júcar.



El Sr. Pedro Bermúdez, representante de la AVV Grupo Reyes y Ctra. Alcora, pregunta por el tema de la apertura del Centro de Salud en el Grupo Reyes. También pregunta por la cesión de la calle colindante a la fábrica de Pamesa. Reitera que la portería de fútbol todavía no la han repuesto. Solicita la limpieza de los sumideros de la Plaza la Era.

El Sr. José Vte. Álvarez, representante de la AVV El Saboner, solicita la instalación de una papelera en la Plaza Casto Moya. Reitera la reunión con carácter de urgencia con los técnicos de Movilidad. Secunda el problema de las inundaciones del Puente Europa. Pregunta por la campaña de asfaltado de las calles del Distrito, en particular la calle San Juan por la necesidad de pintar un vado para minusválidos.

El Sr. Francisco Martínez, representante de la AVV Grupo San José Obrero, C. Alcora y Adyacentes, secunda la limpieza de los sumideros de la Plaza la Era.

Y no habiendo mas asuntos que tratar, se levanta la sesión, siendo las veinte horas y cuarenta minutos, extendiéndose de ella la presente acta, que firman el Presidente y la Secretaria de la Junta, en el lugar y fecha al principio expresados.



ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRICTE OEST

Núm. d'Acta:	4
Caràcter de la sessió:	Ordinària
Data de la sessió:	21 de juny 2021
Hora inici/fin:	19:30 / 20:40
Lloc:	Tinença Alcaldía Oest

Membres assitents:

D. José Luís López Ibáñez	Presidente (PSOE)
D ^a . Verónica Ruiz Escrig	Vicepresidenta (Compromís)
D. Vicent Francesc Sales Mateu	Concejal (P Popular)
D ^a . Marinela Mónica Barabás	Vocal (Alcaldía)
D. Casto Moya Macias	Vecino (PSOE)
D. Pascual Barreda Martínez	AVV Ctra. Borriol, Roser y ady.
D. José Vte. Álvarez Miravet	AVV El Saboner
D. Pedro Bermúdez Bolos	AVV Gpo. Reyes y Ctra. Alcora
D. Francisco Martínez Gómez	AVV Gpo.S José Obrero, C Alcora y ady
D ^a . Concepción Guillamón Albalade	AVV La Choquera
D ^a . Lorena Bachero Colomer	Vocal (Alcaldía)

Membres absents:

D ^a . Irene Gómez Santos	Vocal (Podem-Esquerra Unida)
D ^a . Rosa Lidón Ejarque Gual	AMPA Ceip Vicente Artero

EXCUSA ABSENCIA (*)

Secretaria:

Inmaculada Arnau Picazo

Per la Presidència es declara oberta la sessió, procedint-se a tractar l'ordre del dia establert:

1r.- APROVACIÓ DE L'ACTA DE LA JUNTA DEL DISTRICTE OEST CELEBRADA EL 3 DE MAIG DE 2021.

S'aprova l'acta ordinària de la Junta del Districte Oest celebrada el 3 de maig de 2021, per unanimitat dels membres de la Junta.





2n.- INFORME DEL PRESIDENT.

En primer lloc, el Sr. President informa que des del Negociat de Cultura es comunica que s'està tramitant la nominació dels carrers en el Districte Oest d'aquesta ciutat i atés que s'han de nominar per la Junta de Districte, sent que s'han sol·licitat per a tres carrers del districte pròximes al Mercat Municipal de Proveïments i situades entre l'autopista i el carrer Alcalde Amadeu Ribo Simont, passant també una relació de noms de carrers perquè es trie el nom pels membres d'aquesta Junta:

S'acorda donar nom del carrer A "Carrer Pietat Ortells Agut" i el carrer B "Carrer Carmen Borrull", deixant arracada el nom del carrer C, per a l'aprovació de la pròxima junta.

3r.- RESOLUCIÓ DE PROPOSTES.

No s'ha rebut cap resolució de les propostes pendents.

4t.- PRECS I PREGUNTES.

El Sr. Pascual Barreda, representant de l'AV Grup Roser, Ctra Borriol i adjacents, proposa el desplaçament de les bandes rugoses situades en el Camí Enramada (enfrent de Marbres Cabedo), a causa de les molèsties de soroll. Sol·licita la instal·lació d'un senyal de prohibit estacionar en l'accés al camp d'esports, situat en el vial interior de la Plaça Jaime Ribes. Sol·licita la neteja de la séquia situada darrere dels habitatges del carrer Costa Rica. Proposa s'autoritze per part de l'Ajuntament la neteja de les jardineres situades en la Carretera Borriol, enfrent del Corte Xino i Funeraria Ildum. Reitera la substitució de tubs fluorescents en el Centre Cívic del Grup Roser. Sol·licita la instal·lació de dues cadires violetes al carrer Costa Rica amb Camí Collet. Reitera la col·locació de dues papereres, en la Plaça Jaime Ribes, al costat de les taules de fusta i una altra en la Rotonda de la Silla, en la zona d'estacionament de vehicles. Reitera la retirada de dos pals d'Iberdrola enfrent de l'edifici Jaume I. Finalment, sol·licita els repegats de la Quadra Natora (tram des de la Rotonda de la Silla fins al Riu Sec).

La Sra. Concepción Guillamón, representant de l'AV La Xoquera, sol·licita l'eliminació de les bandes rugoses situades al carrer Molí de l' Oli. Reitera la informació sobre la cessió de terrenys entre els Ajuntaments de Castelló i Borriol, el Sr. President informa que la Comissió de Bogues està estudiant aquest tema amb l'Ajuntament de Borriol. Comenta que vist el tema de la cessió del Carrer Molí d' Oli, és inviable, proposa que es replantege alguna solució, el Sr. President exposa que s'ha demanat a Patrimoni informe per a l'estudi d'aquest tema. Comunica que les Associacions de Muntanya van sol·licitar una reunió amb Mobilitat pel tema de l'auto-taxi i que encara no s'ha posat data per a aqueixa reunió. Sol·licita la retirada d'uns pneumàtics en la zona infantil perquè a l'estiu s'instal·len vespers a l'interior d'aquests. Finalment sol·licita la neteja de la Urbanització La Xoquera amb més freqüència, ja que es neteja cada mes i mig.

El Sr. Vicent Francesc Sales, Regidor del Partit Popular, exposa el problema d'inundacions en el Pont Europa, el Sr. President explica que s'està tractant el tema per a regularització de tots els ponts que hi ha a Castelló, amb la Confederació Hidrogràfica del Xúquer.



El Sr. Pedro Bermúdez, representant de l'AV Grup Reis i Ctra. l'Alcora, pregunta pel tema de l'obertura del Centre de Salut en el Grup Reis. També pregunta per la cessió del carrer confrontant a la fàbrica de Pamesa. Reitera que la porteria de futbol encara no l'han reposada. Sol·licita la neteja dels embornals de la Plaça l'Era.

El Sr. José Vte. Álvarez, representant de l'AV El Saboner, sol·licita la instal·lació d'una paperera en la Plaça Casto Moya. Reitera la reunió amb caràcter d'urgència amb els tècnics de Mobilitat. Secunda el problema de les inundacions del Pont Europa. Pregunta per la campanya d'asfaltat dels carrers del Districte, en particular el carrer Sant Joan per la necessitat de pintar un gual per a minusvàlids.

El Sr. Francisco Martínez, representant de l'AV Grup San José Obrero, C. l'Alcora i Adjacents, secunda la neteja dels embornals de la Plaça l'Era.

I no havent-hi mes assumptes que tractar, s'alça la sessió, sent les vint hores i quaranta minuts, estenent-se d'ella la present acta, que signen el President i la Secretària de la Junta, en el lloc i data al principi expressats.

